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Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy ű lésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a Honvédelmi
Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Pontosan milyen létszámhiányokkal küzd a Magyar Honvédség? ”
címmel .
A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Örömmel hallottuk tervét, hogy 20 ezer önkéntes tartalékos honvédet szeretne, azonban nem látju k
az ehhez szükséges lépéseket . Mirkóczki Ádám képviselőtársammal és Novák Előd (volt)
képviselőtársammal 2016. január 28-án az Országgyűlésnek benyújtott, a tartalékos rendszer
reformját célzó javaslatcsomagunkat sem engedték napirendre kerülni . Mitől várja így a radikális
létszámbővülést?

Megdöbbentünk azon, hogy 2015 szeptemberében a toborzóirodákat a tartalékos honvédség i
szolgálattal kapcsolatban megkereső 436 érdeklődő közül csak 9 kötött végül szerződést. Emiatt
fontos információnak tartom, így kérek adatokat abban a kérdésben, hogy 2015-ben és 2016-ba n
hányan érdeklődtek a szerződéses és az önkéntes tartalékos szolgálattal kapcsolatban, és közülük
végül hányan kötöttek szerződést? (A 4 adatot külön kérném.) A 2016 . évi alkalmassági vizsgálato k
során a hivatásos, a szerződéses és az önkéntes tartalékos katonai szolgálatra jelentkezők hány %-a
bizonyult alkalmatlannak? (Lehet őség szerint olyan bontásban is kérném az adatokat, hogy mi vol t
az alkalmatlanság oka : egészségügyi, fizikai, pszichológiai stb . )

Az önkéntes műveleti tartalékosok jelenlegi, hatezres keretszámát hol (milyen szabályoz ó
eszközzel) határozták meg, és pontosan hány főben? Terveznek ezen változtatni? Jelenleg hán y
önkéntes műveleti tartalékos van, és közülük hányan vannak szolgálati járandóságban részesül ők
(azaz nem egészen önkéntesek, akik a 15%-os adó elkerülése érdekében lettek tartalékosok)?

Kérem, tájékoztasson az önkéntes műveleti tartalékos állomány életkori megoszlásáról az alább i
bontásban :



- 30 év alattiak ,

- 30-35 év közöttiek,
- 40-45 év közöttiek,
- 45-50 év közöttiek,
- 50-55 év közöttiek,
- 55-60 év közöttiek ,
- 60 év felettiek .
Milyen a rendfokozati megoszlása az önkéntes műveleti tartalékos állománynak ?

2016. 02. 03-a óta a felső korhatár elérése miatt hány önkéntes m űveleti tartalékos áramlott ki a
rendszerbő l? 2010. 04. 11-e, 2015 . 09. 21-e és 2016. 02. 03-a óta hányan bontottak szerződést, és
lejárásuk esetén hányan nem hosszabbították azt meg? (A 6 adatot külön kérném .) Van-e a
leszerelések okairól készült összegzés, amit megismerhetek?

Összesen hány műveleti tartalékosnak jelentkező vár 25 napos alapkiképzésre? Továbbra is csak év i
egy alkalommal, egy központi helyen van lehet őségük ezt elvégezni? 2016 . február 12-e i
válaszában miniszter úr azt írta, „10 helyőrségben kiképző századok kerülnek megalakításra.” Hogy
állnak ezek, s hogy gondolták az évi, nagyságrendileg továbbra is csak száz jelentkező tízfelé
osztását?

Az önkéntes védelmi tartalékosok jelenlegi, kétezres keretszámát hol határozták meg, és pontosan
hány főben? Terveznek ezen változtatni? Jelenleg hány önkéntes védelmi tartalékos van ?

A szerződéses katonák keretszámát hol határozták meg, és pontosan hány főben? Terveznek ezen
változtatni? Jelenleg hány szerződéses katonája van a Magyar Honvédségnek? 2010 . 04. 11-e é s
2015. 09. 21-e óta hányan bontottak szerz ődést, és lejárásuk esetén hányan nem hosszabbították azt
meg? Kérem, tájékoztasson a szerződéses állomány életkori és rendfokozati megoszlásáról is .

A hivatásos katonák keretszámát hol határozták meg, és pontosan hány főben? Terveznek ezen
változtatni? Jelenleg hány hivatásos katonája van a Magyar Honvédségnek? 2010 . 04. 11-e és 2015 .

09. 21-e óta hányan bontottak szerződést, és lejárásuk esetén hányan nem hosszabbították azt meg ?
Kérem, tájékoztasson a hivatásos állomány életkori és rendfokozati megoszlásáról is .

A fenti számok tükrében mire alapozva reméli a tartalékos rendszer 20 ezer főre való bővítését?
Nyitottak-e a Jobbik fent említett reformjavaslatainak megfontolására ?

Fáradozásukat előre is köszönöm, munkájukhoz pedig erő t, egészséget kívánok !

Budapest, 2017 . június 14 .
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